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Aalborg Klatreklub 

Bestyrelsesmøde 
Dato: 28. september 2023 

Til stede: Deltagere: Malene, David, Stefan, Anne, Rasmus V, Rasmus S, Vibeke 

Referent Malene 
  
1  

2 Til og fra klubværten 

• sikringskurser til Sejlflod ungdomsklubs medarbejdere.  

• Vi ser gerne at de afholder kurset i Aalborg klatreklub 

• Klubværten aftaler yderligere tidspunkt med klubben 

• Der må gerne stå noget om voksentræning i nyhedsbrevet 

• Studietur i Kolding for klubværten og rutebyggere for sparring om grebsopbevaring  

• Tilbud om LED system til vippevæg fra Bornholms klatreklub: Vi har tilbuddet in mente, men 

vurderer, at der er et større ønske om kilterboard i klubben.  

• Vi har fået nye klatresko.  

• Fra barselsklatring til familieklatring. Et koncept som klubværten har set i kolding og som han 

gerne vil gå videre med til et tidsrum i weekenden.  

• Stefan undersøger kontorfasciliteter til klubværten  

 

• opbevaring af greb: alle skal have del i de gamle greb, der ikke skal bruge længere.  

3 Godkendelse af seneste referat 

3.1 rettet og godkendt 

4 Punkter: 

• Hvornår skal vi starte KODA?, Beslutning, (2 minutter) Stefan 

Nu, eller starten af 2024? 

◦ Bestyrelsen beder klubværten til at tage kontakt med KODA nu. 

• Rod overalt, Diskussion/beslutning, (5 minutter) Stefan 

Der roder i mange af vores hyldemoduler, og vi kan, som det er nu, ikke rigtig benytte 

caféområdet til noget nice, da der er glemte sager flere steder, og et tykt lag støv. Skabene i 

repotet bliver ikke brugt til det vi ønskede de skulle, så de kan heller ikke lukke. Hvordan skal vi 

håndtere det, og hvem skal gøre noget ved det? 

 Arbejdsdag? Rengøringspersonale? 

• Bestyrelsen foreslår en arbejdsdag den 29/10 fra 10-15 med pizza til frokost, hvor der gøres 

rent i klubben og urene skal stilles til vintertid. 
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• Vibeke laver en liste over det der skal rengøres. 

• Rasmus S undersøger lån af støvsugere. 

• Bestyrelsesarbejdsdag, beslutning (5 minutter) Stefan 

Der er ret mange småtings lav-prioritets opgaver der hænger i bremsen på Jira, som stadig bør 

udføres. Kan vi måske få koordineret en bestyrelsesarbejdsdag, hvor vi bare tager punkterne én 

ad gangen, uddeligerer, og håndterer? Hvis ja, så hvornår? 

◦ Bestyrelsesmedlemmerne tager opgaverne på arbejdsdagen den 29/10  

 

• Gennemgang og godkendelse af Pers forslag (20 minutter), beslutning, 20 Vibeke 

Per har tidligere sendt et forslag til bestyrelsen ift. gennemgang af sikkerheden på væggene, med 

et årligt tjek. 

◦ Bestyrelsen godtager Pers tilbud. 

• Updates regarding the Aalborg Open (5 minutter) David 

◦ Vi har en rutebygger fra Esbjerg som kan sætte ruter og lave workshop for vores egne 

rutebyggere. 

◦ Dklaf har fået besked om tidspunktet 

◦ Der bliver udviklet et pointsystem til rutebyggere så de også kan deltage i konkurrencen 

◦ Der mangler overblik over planlægning af konkurrencen 

• Opdatering fra snak med Sportshøjskolen (20-25 minutter) Stefan 

Type: Orientering og kort diskussion 

Det har været et super møde m. Sportshøjskolen, og i kan læse referatet på dropbox  

 

• Updates about the rutebygudvalg and updates about the ongoing formalization process.  (10 

minutter) David 

◦ Der er problemer i rutebyggerudvalget og der diskutteres en løsning 

 

• Præsentere udkast for opsigning af frivillig, Orientering/Diskussion (10-15 minutter) Stefan 

Kan læses på Jira 

 

• Opsigning af frivillig. Hvad kan vi gøre? Diskussion/beslutning (15-20 minutter) Stefan 
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◦ Bestyrelsen er enig 

 

• Discussion and reevaluation of the necessity of the rutebygkoordinator. (15 minutter) David 

◦ The joblist of the koordinator is not very long and has been overcomplicated. 

◦ The suggestion is that the work will be delegated to volunteers and instead have a 

community of route setters doing the job. 

◦ Beslytningen om at få en rutebyggerkoordinator bliver udsat. 

 

@Stefan and I have been thinking and talking that given the changes to the rutebygudvalg, the 

koordinator position might become unnecessary. 

5 Evt. (5 min) 

◦ Etablering af fælles udgangspunkt for definition af bestyrelselsesarbejde 

◦ Workshop for traenere søndag den 1. okt. 


